
Zápisnica 

  

z 1. ustanovujúceho rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 27. decembra 2010 

  

  

  

Prítomní:  Mgr. Ivan Kišac, Eva Záňová, Dana Urbancová, Ján Uhrík, 

                   Iveta Chovancová,  Peter Matušík, Eva Kováčiková – poslanci OZ 

                   Dušan Hajro, Mgr. Stanislav Ďurina, PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela 

                   Macháčová,  Jozef Sedlár, Bc. Martina Šišková, Oto Uhrík, Zdenko 

Majtényi, 

                   Peter Flak – novozvolení poslanci OZ 

                   Anton Kusý – starosta 

                   MVDr. Jana Martonková – novozvolená starostka 

                   Ľudmila Bungenerová – prednostka 

                   Magdaléna Svobodová – členka komisie OZ 

                   Libor Svoboda – člen komisie OZ 

                   Jozef Milata – člen komisie OZ 

                   Jaroslav Šiška – člen komisie OZ 

                   Zdenka Kupcová – predsedkyňa miestnej volebnej komisie 

  

Hostia:      Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

                  Elena Majtánová – zástupkyňa pre MŠ 

                  Ing. Mária Mackovičová – riaditeľka „V Kaštieli“ 

                  Ing. Anton Tóth – predseda PD 

                  Lýdia Košíková  - zastupujúca riaditeľka SENIOR 

                  Emil Velič – predseda OTJ 

                  Margita Jánošová, Gabriela Hricová, Gabriela Sedlárová – zamestnanci OcÚ 

  

Ospravedlnená:  Alena Sopková - poslankyňa 

  

1.      Otvorenie 

  
            1. ustanovujúce rokovanie OZ otvoril starosta obce pán Anton Kusý a privítal 

všetkých prítomných.  Zhodnotil svoju prácu starostu za 24,5 roka a poďakoval všetkým,  

ktorí mu pomáhali. 

  

      2.   Oboznámenie s výsledkami volieb v obci – predsedkyňa MVK 

  
            Predsedkyňa miestnej volebnej komisie pani Zdenka Kupcová oboznámila prítomných 

s výsledkami volieb vo volebnom obvode č. 1 Horné Obdokovce a volebnom obvode č. 2 

Obsolovce. Správa je priložená k zápisnici. 

  

       3.   Zloženie sľubu starostu obce 

  

            Pani MVDr. Jana Martonková zložila sľub a potvrdila ho svojim podpisom. 

Predsedkyňa MVK pani Zdenka Kupcová jej zablahoželala a odovzdala Osvedčenie o zvolení 

za starostku. Tiež jej zablahoželal bývalý starosta obce pán Anton Kusý a odovzdal pani 

MVDr. Martonkovej 



insígniu obce. 

Sľub je priložený k zápisnici. 

  

        4.   Zloženie sľubu poslancov obecného zastupiteľstva 
       

              Novozvolení poslanci zložili sľub do rúk starostky obce a potvrdili ho svojim 

podpisom 

aj do obecnej kroniky. 

Predsedkyňa MVK im odovzdala Osvedčenie o zvolení za poslanca. 

Sľub je priložený k zápisnici. 

  

         5.  Vystúpenie novozvolenej starostky obce 

      

               Novozvolená starostka obce pani MVDr. Jana Martonková poďakovala za dôveru, 

ktorú jej dali voliči v komunálnych voľbách. 

S novozvolenými poslancami bude spolupracovať k spokojnosti občanov, aby občania boli 

spokojní. 

  

         6.  Otvorenie OZ 
  

              Novozvolená starostka obce otvorila rokovania ustanovujúceho  OZ. 

Konštatovala, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 9.  Rokovanie OZ bolo 

uznášania schopné. 

              Za zapisovateľku pani starostka určila pani Ľudmilu Bungenerovú.               

Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov: pani Bc. Martinu Šiškovú a pána Petra Flaka. 

              Poslanci navrhnutých overovateľov jednohlasne schválili. 

              Starostka obce predložila návrh na zmenu programu v tomto znení: 

      7.  Schválenie nového zmeneného programu            

      8.  Voľba návrhovej, mandátovej a volebnej komisie 

      9.  Schválenie sobášiacich 

     10. Voľba inventarizačných komisií 

     11. Diskusia 

     12. Návrh na uznesenie, jeho schválenie 

     13. Ukončenie    

             

          7. Schválenie nového zmeneného programu 

            

              Zmenený program poslanci jednohlasne schválili. 

  

          8.  Voľba návrhovej, mandátovej komisie a volebnej komisie 
   

               Za členov návrhovej komisie navrhla poslancov: pána Mgr. Stanislava Ďurinu, 

pani PharmDr. Helenu Sedlárovú a pani Gabrielu Macháčovú. 

              Poslanci navrhnutých členov návrhovej komisie jednohlasne schválili.              

               Starostka obce navrhla členov mandátovej komisie: Pán Oto Uhrík, pán Peter Flak 

a pani Bc. Martina Šišková. 

Poslanci jednohlasne schválili mandátovú komisiu v tomto zložení. 

  

               Starostka ďalej navrhla členov volebnej komisie v zložení:  pán Zdenko Majtényi, 

pán Dušan Hajro a pán Jozef Sedlár. 



Poslanci jednohlasne schválili volebnú komisiu v tomto zložení. 

  

          9. Schválenie sobášiacich 

  
              Pani MVDr. Jana Martonková – starostka navrhla poslancom OZ schváliť 

sobášiacich: 

      1. MVDr. Jana Martonková 

      2. Margita Jánošová – ktorá je matrikárka , nesobáši, je povinná byť pri sobáši ako 

matrikárka, 

                                          nie je potrebné ju schvaľovať ako sobášiacu. 

          Ďalšieho sobášiaceho navrhne pani starostka po vymenovaní zástupcu starostu na 

ďalšom     

          rokovaní OZ. 

  

         10. Voľba inventarizačných komisií 
  

              Starostka obce pani MVDr. Jana Martonková navrhla zloženie inventarizačných 

komisií 

č. 1 : Dušan Hajro – predseda 

         Jozef Sedlár – člen 

          Peter Flak  - člen 

  

č. 2:  Gabriela Macháčová – predsedkyňa 

         Bc. Martina Šišková  - členka 

         Zdenko Majtényi  - člen 

  

      Poslanci jednohlasne schválili navrhnutých členov inventarizačných komisií a predsedov. 

  

        11.  Diskusia 

  

               Diskusiu zahájila pani MVDr. Jana Martonková. 

Oboznámila poslancov OZ, že 2. verejné rokovanie OZ bude 14. januára 2011. Pozvala 

všetkých prítomných, aby sa tohto 2. verejného rokovania zúčastnilo čo najviac občanov. 

  

Pán Dušan Hajro  - poslanec OZ,  poďakoval občanom, že mu dali vo voľbách hlas a zvolili 

ho za poslanca.   Pýtal sa bývalého starostu obce  pán Antona Kusého, kde je ozvučovacia 

aparatúra 

z cintorína v Horných Obdokovciach.   

Odpovedal mu pán Kusý, že túto ozvučovaciu aparatúru má na starosti pani Helena Zelísková 

a má ju v dome smútku. Táto aparatúra sa prenáša aj na ihrisko. 

  

Pán Libor Svoboda – ako bývalý funkcionár OTJ poďakoval bývalému starostovi obce pánovi 

Antonovi Kusému za dobrú spoluprácu a pomoc v uplynulých rokoch a zablahoželal 

novozvolenej starostke a dúfa v dobrú spoluprácu. 

  

Pán Jaroslav Šiška – poďakoval bývalému starostovi a poslancom OZ za prácu v uplynulom 

období. 

  

Pán Peter Flak – poslanec OZ, terajšia OTJ má 8 futbalistov  cudzích. Načo hráme V. ligu, 

keď tam hrajú cudzí. 



Je potrebné dávať financie aj do iných športových disciplín, nie len do futbalu – napr. 

cyklistika, 

gymnastika. 

     Odpovedal mu pán Anton Kusý. Cyklistický oddiel v obci bol. Keď miestni cyklisti 

odrástli, 

tak z obce odišli a klub zanikol. 

  

Pán Ing. Anton Tóth – predseda PD, poďakoval za dlhoročnú dobrú spoluprácu s bývalým 

starostom obce a poslancami OZ. Novej pani starostke pani MVDr. Jane Martonkovej 

zablahoželal 

ku zvoleniu tak isto aj poslancom OZ.  Bol by rád, keby sa mohli stretnúť. 

  

Pani Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka  ZŠ s MŠ,  poďakovala pánovi Kusému za dobrú 

spoluprácu a pomoc v predchádzajúcich rokoch. Novozvolenej starostke pani MVDr. Jane 

Martonkovej k zvoleniu zablahoželala a popriala veľa zdravia a síl do náročnej práce. 

  

Pán Libor Svoboda – bývalý funkcionár OTJ, zareagoval na diskusný príspevok poslanca 

pána Petra Flaka  a opýtal sa ho, či pozná človeka, čo by v minulosti prišiel na výbor OTJ , že 

chce 

založiť nejaký športový klub alebo oddiel. Treba vyvinúť aj nejakú iniciatívu. 

  

Pani PharmDr. Helena Sedlárová – poslankyňa OZ, poďakovala za prejavenú dôveru, že sa 

stala poslankyňou. Bude sa snažiť nesklamať občana a robiť všetko pre jeho dobro.   

Bola by rada, keby sa podaril zrekonštruovať kostol na miestnom cintoríne 

  

Pani Eva Kováčiková – bývalá poslankyňa OZ,  zablahoželala novozvolenej starostke obce 

a poslancom OZ, treba im nechať priestor a čas. Poslanci nech sú oporou pre novozvolenú 

starostku. 

  

Pán František Šiška – občan, stále chodíme po schôdzach a počúvame, čo sa v obci urobilo. 

Čo sa robí teraz?  Prečo sa za 24 rokov neurobili chodníky, prečo na miestnych cintorínoch 

nemáme vyhovujúce kontajnery na odpad, prečo sa nevyužíva rekonštruovaných KD? 

Treba dávať lepší pozor na obecnú autodopravu, využívanie telefónov. Klub dôchodcov je 

nevhodne umiestnený v budove obecného úradu a prístup do neho je cez štvoro dverí. 

Pripomenul, že sa  pri odvoze komunálneho odpadu z domácností zamestnanci obce 

nechávajú 

smetné nádoby po chodníku a neupratujú ich na miesto. Starší obyvatelia obce tieto 

kontajnery 

nevládzu upratať. 

Vyzval novú starostku obce a poslancov OZ, aby začali šetriť od seba. 

  

Pán Mgr. Stanislav Ďurina – poslanec OZ,  poďakoval za dôveru, že bol zvolený za poslanca 

OZ. 

Bude sa snažiť, aby funkciu poslanca vykonával čo najlepšie hoci vie,  že bude problém 

s financiami. Chce, aby sa všetko zmenilo k lepšiemu. 

  

Pani Lýdia Košíková – zastupujúca riaditeľka SENIOR,  poďakovala pánovi Kusému za 

pomoc 

a dobrú spoluprácu v uplynulom období.  Zablahoželala novozvolenej starostke obce pani 

MVDr. Jane Martonkovej a poslancom OZ.      



  

Pán Peter Flak – poslanec OZ,  mal pripomienku, že na Obsolovce sa vždy zabúdalo. Na hody 

nemali pokosené ihrisko. Na cintoríne v Obsolvociach bola zavčasu pred vianočnými 

sviatkami odstavená voda. Veď aj občania tejto časti obce sú platiteľmi daní a zdá sa mu, že 

vyšších. 

  

Pán Jaroslav Šiška – zamestnanec obce, odpovedal pánovi Petrovi Flakovi. Obsolovce majú 

svojich 

poslancov a tí majú nanášať svoje požiadavky na vedenie obce. 

  

Pani Eva Kováčiková – bývalá poslankyňa OZ, ona sama nahlasovala starostovi obce, že 

treba pred hodami pokosiť ihrisko. Odpovedal jej, že už je neskoro. 

  

Pani MVDr. Jana Martonková- starostka,  konštatovala,a že pracovať s ľuďmi je veľmi ťažké. 

Môžu prísť na obecný úrad a predkladať svoje návrhy a požiadavky. Treba počúvať, nielen 

stále požadovať. Treba nájsť spoločnú reč.  Môžu podávať rôzne návrhy a zlepšenia. 

Ona sa bude snažiť rozvíjať činnosť obce po všetkých stránkach. Vyzýva všetkých na pomoc 

a spoluprácu. 

  

2. verejné rokovanie OZ sa bude konať 14. januára 2011. Na toto rokovanie všetkých pozvala 

a bude sa tešiť na  aspoň takú účasť, ako bola na ustanovujúcom OZ. 

  

         12.  Návrh na uznesenie 
  

                Pán Mgr. Stanislav Ďurina predniesol návrh na uznesenie z rokovania. 

Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 

  

          13.  Ukončenie 

  
                1. ustanovujúce rokovanie OZ ukončila pani MVDr. Jana Martonková a všetkým 

prítomným poďakovala za účasť a do nového roku im popriala pevné zdravie a veľa síl. 

  

  

MVDr. Jana Martonková                                                       Ľudmila Bungenerová 

             starostka                                                                                  prednostka 

  

   

 

 

                                     Overovatelia: Bc. Martina Šišková 

                                                                    Peter Flak 

  
  



 

                                                                U z n e s e n i e 

  

z 1. ustanovujúceho rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 27. decembra 2010 

  

 

1.      ustanovujúce rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

  

  

A.    B e r i e    n a    v e d o m i e : 
       

1.      Výsledky volieb do samosprávy obce Horné Obdokovce 

2.      Vystúpenie bývalého starostu pána Antona Kusého 

3.      Vystúpenie novozvolenej starostky pani MVDr. Jany Martonkovej 

  

  

B.  K o n š t a t u j e :    

  

1.      Novozvolená starostka pani MVDr. Jana Martonková zložila zákonom predpísaný 

sľub 

  

      2.   Zvolení poslanci Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce zložili zákonom 

predpísaný 

            sľub poslanca obecného zastupiteľstva: 

1.      Mgr. Stanislav      Ďurina 

2.               Peter            Flak 

3.               Dušan          Hajro 

4.               Gabriela      Macháčová 

5.               Zdenko        Majtényi 

6.      PharmDr. Helena Sedlárová 

7.                Jozef           Sedlár    

8.      Bc. Martina          Šišková    

9.             Oto                Uhrík 

  

  

C.  S ch v a ľ u j e: 

  
1.      Inventarizačné komisie:  č. 1 Dušan Hajro  - predseda 

                                                           Sedlár Jozef  - člen 

                                                           Peter Flak      - člen 

                                                    č. 2 Gabriela Macháčová - predsedkyňa 

                                                            Bc. Martina Šišková - členka 

                                                            Zdenko Majtényi       - člen 

  

       2. Sobášiacu:   MVDr. Jana Martonková 

  

 

 



D.  O d p o r ú č a : 
  

1.      Starostke obce, predložiť na najbližšie rokovanie OZ Plán práce OZ na I. polrok 2011 

  

  

  

                                                                                                   MVDr. Jana  Martonková 

                                                                                                                 starostka 
  

Overovatelia: Bc. Martina Šišková 

                             Peter Flak 
  

  

Zapísala: Ľudmila Bungenerová 
 


